

# INFEST

## CONDITIONS.

### *English Version.*

We ask the conditions below:

- **AT LEAST** the expenses calculated for one vehicle\* in the respect of the Outward/return trip from Bayonne (France) to the place of the gig. The litre diesel cost will be the French one. The expenses have to include the toll fees.
- Food and drinks for 6 people\*\*.
- An extra pass for the one who manages the stand.
- A place for a stand.
- According to the distance, sleeping place for 6 people.

\* The vehicle's consumption per 100 km is 10 litres.

\*\* INFEST travels with a sound technician and a person who manages the merchandising stand.

These conditions are just a basis and of course depend on the kind of gig or fest or number of gigs that is why you have to send an email to [infest666@hotmail.fr](mailto:infest666@hotmail.fr)

### *Version Française.*

Nous demandons les conditions suivantes :

- **AU MINIMUM** les défraiements calculés pour un véhicule correspondant au trajet aller et retour de Bayonne (France) à l'endroit du concert, basé sur le prix du diesel en France et incluant les frais de péage.
- Boissons et nourritures pour 6 personnes\*\*.
- Un pass supplémentaire pour la personne qui gère le merchandising.
- Un emplacement pour un stand sur le lieu du concert.
- Selon la distance, un endroit pour loger 6 personnes\*\*.

\* La consommation du véhicule est de 10 litres au 100

\*\* INFEST se déplace avec un technicien son et une 6<sup>ème</sup> personne qui gèrera le stand.

Ces conditions ne sont qu'une base et dépendent évidemment du type de concert ou festival ou du nombre de dates mis en jeu. Pour cela, envoyez un email à

[infest666@hotmail.fr](mailto:infest666@hotmail.fr)

-----  
Tèl : +33640532415 (Flow)